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Dagsorden årsmøte Trøgstad JFF 2020 

 
 
 
 
 

 
1. Konstituering av møtet 

 

• Godkjenning av innkalling 

• Godkjenning av dagsorden 

• Valg av ordstyrer 

• Valg av referent 

• Valg av personer til å skrive under årsmøteprotokoll 
 

2. Årsberetninger fra siste kalenderår 
 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 
 

4. Innkomne forslag herunder styrets forslag 
 

5. Styrets forslag til kontingent 
 

6. Valg av styret og utvalg 
 

7. Valg av revisorer 
 

8. Valg av valgkomite 
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2 Årsberetninger 

Styret 

 
Styret har i år bestått av følgende: 
 
Leder: Bjørn Einar Lier 
Kasserer: Anne Beathe Vollaug 
Sekretær: Mette Johansson 
Web-ansvarlig: Laila Nygård 
Utmarksleder: Adre Orderud 
Leder Skytegruppe: Roger Ekre 
Leder hundegruppa: Kjetil Risbråthe 
 
 
Ett nytt år har gått og foreningen har i denne perioden fortsatt arbeidet som tidligere 
år, men aktivitetene har båret preg av covid-19 restriksjoner og vi har dessverre sett 
oss nødt til å avlyse mange arrangementer. 
 
Vi har i denne perioden avholdt 3 styremøter. 
 
 
Dugnadsånden i foreningen er fortsatt til stede, men vi merker at det blir vanskeligere 
å finne folk som vil ta lederjobben i de forskjellige undergruppene. Som ett resultat av 
dette har vi i år hverken hatt ungdomsgruppe eller fiskegruppe, noe vi syns er meget 
synd.  
 
Når vi derimot har hatt prosjekter gående, som for eksempel hundehegn eller 
jaktfeltstevne, så stiller folk opp, og det vil vi takke for.  
 
 
For styret i Trøgstad JFF 
 
Bjørn Einar Lier 
Leder  
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Barne- og Ungdomsgruppa 

 
Da det ble klart at gruppen måtte klare seg uten leder i 2020 satte styret opp 
arrangementer som hver og en i styret fikk ansvar for. Dessverre ble kom Covid-19 
og satte en stopper for de fleste arrangementene. 
 

1. Isfiske i februar ble avlyst pga mangel på is 
 

2. Orrleik med fotokonkurranse av spor og sportegn i april ble avlyst pga Covid-
19 

 
3. Skytterskole for Barn, Ungdom og Nybegynnere i mai ble avlyst pga Covid-19 

 
4. Fiskesommer i juni ble avlyst pga Covid-19 

 
5. Introjakt Due i august ble avlyst pga Covid-19 

 
6. Sopp og Bærtur i september ble gjennomført 

- Laila og Anne Beathe fikk med oss et par barn på 10 og 12 år med på 
sopptur og grilling. Barna ga inntrykk av litt for mye hjortelus, men sopp fant vi, 
og hyggelig var det! 

 
7.Introjakt Gås i september ble avlyst pga Covid-19 

 
8.Introjakt Rådyr i september ble avlyst pga Covid-19 
 
 
Pga den usikre situasjonen rundt Covid-19 i 2021 samt mangel på leder av 
gruppa er det ikke planlagt voldsom aktivitet i gruppa i 2021, men vi håper å få 
gjennomført fiskesommer i juni. 
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Hundegruppa 
 

Som alle andre har hundegruppa opplevd annerledes året 2020. 
 
Etter mange dugnadstimer ble første del av hundehegnet ferdig. 
 
I begynnelsen av 2020 fikk vi bevilget midler til rovdyrsikkert hundehegn fra Indre 
Østfold Kommune. Midlene kom fra et fond som var opprettet med tanke på 
konfliktdempende tiltak i forbindelse med rovdyr. 
Arbeidet med oppsettelsen av gjerdet satte vi bort, men det har også vært mange 
dugnadstimer og svette involvert her for å få dette til. 
 
Vi har også satt opp en gapahuk i hvert hegn.  
 
Det er også opparbeidet en dressurplass, så her er det muligheter for variert aktivitet 
utover. 
 

    
 
 
Begge hegn er nå oppe og går, vi håper dette vil være til stor glede for foreningens 
medlemmer. 
 
For å administrere hegnet har vi et eget bookingsystem: 
https://trogtadhundehegn.makeplans.no/  
 
Hegn 1- med rovdyrsikkert gjerde er åpent for foreningens medlemmer Tirsdag- 
Søndag 08.00-20.00. Mandag 08.00-20 er hegnet åpent for de som ikke er medlem i 
Trøgstad JFF 
 
Hegn 2- er kun åpent for foreningens medlemmer (mandag-søndag 08.00-20.00) 
 
 
 
 
 

https://trogtadhundehegn.makeplans.no/
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Kurs 
 
I løpet av 2020 har Mette Johansson blitt ferdig utdannet Dressur instruktør. Hun 
skulle også på et tilleggs kurs som dessverre blei avlyst på grunn av Covi-19  
Vi får håpe det åpner opp for muligheter for videre kursing av vårt mannskap utover. 
 
 
 
Vi var redd for at vi måtte avlyse planlagte blodsporkurs, men vi fikk til slutt 
gjennomført det litt sendere enn planlagt.  
Som vanlig var kurset fulltegna uten annonsering. Jeg tror deltakerne syntes kurset 
var interessant og lærerikt. 
Det var Kjetil, Bjørn Einar, Frode, Anne Beathe, Henning, og Synøve som var 
instruktører. Dette er en samkjørt fin gjeng, som lager god stemning og som ordner 
med bra kurs. 
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Vi fikk også i år lov til å bli med Båstad GJFF å arrangere Båstad utstillingen. Vi bisto 
med mannskap i sekretariatet og ring sekretærer. 
Dette ble jo også en noe annerledes utstilling da det ikke var mulig å ha salg av 
kioskvarer og man fikk heller ikke lov å oppholde seg der annet enn når man skulle i 
ringen. Men det ble allikevel et vellykket og flott arrangement.  
 

  
 
 
 
Hilsen hundegruppa 
v/leder 
Kjetil Risbråthe 
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Skyttergruppa 
 

 
 
 
Året som gikk begynte som vanlig med skyting på banen på lørdager i begynnelsen 
på januar. Alle skytere som syntes dette er meningsfylt og som trenger trening for å 
bli en bedre jeger eller trener for å konkurrere i riflegrener. Det har vært fra 6-7 til 15-
16 personer som skyter på lørdager fra 10 til ca. 13:00 
 
Jaktfeltstevnet Havnås. 
Stevnet startet optimistisk på lørdag for de som skulle være med på dugnaden med å 
gjennomføre stevnet på søndag. Uheldigvis ble det fryktelig med vind denne 
søndagen så stevnet ble avlyst når det første laget så vidt hadde kommet ut i løypa.   
 
FM Jaktfelt Rakkestad 1/3-20. 
Bronse på lag. Willy Henriksen, Eigil Lorentzen og Even Skaarer. Klasseseier til Willy 
i klasse E1 og klasseseier til Fredrik Fiskerud i klasse D2. 4 personer fra foreningen 
var med i finalelaget men nådde ikke opp på premieplass. Dette var Fredrik Fiskerud, 
Tim Fiskerud, Even Skaarer og Willy Henriksen. Fredrik fikk pokal for beste ungdom 
gitt fra fylkeskontoret NJFF Østfold. 
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FM nordisk jaktskyting Rakkestad 23/5 
Her deltok 6 stykker fra foreningen. Av de som utmerket seg med premieplass var: 
Fredrik Fiskerud som vant klasse D2 333p, Jon Tore Gravdal vant klasse E2 255p og 
Bjørn Vollebekk som kom på tredje plass i klasse S med 340p. 
 
LM nordisk jaktskyting Hemnes 24/5 
Fredrik vant igjen klasse D2 med 334p. Eigil Lorentzen kom på en sterk 5 plass i 
klasse S med 348p. 
 
FM Jegertrap Onsøy 20/6  
Ted, Tom og Jon Tore var med og gjorde en hederlig innsats men kom dessverre 
ikke opp på premieplass. 
 
FM Elgbaneskyting Rømskog 27/6 
Her var Bjørn Ekre og Jon Tore Gravdal med uten at det ble noen topplasseringer. 
 
KM Elg 
10 stykker møtte opp på elgskytingen og vi må vel si dette er greit oppmøte på et 
klummesterskap når det gjelder elgskyting. Etter omgangsskytingen ble det Eigil som 
vant med 114p, Bjørn på andre med 107p og Willy på tredje med 106p. 
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KM Jegertrap 
12 stykker kom på klubbmesterskap jegertrap. Det ble i år skutt to omganger med 
variabel den andre omgangen, alle satte pris på å skyte variabel på 
klubbmesterskapet. Etter innledende runder sto det likt mellom Eigil og Jarle så det 
måtte omskyting til for å skille disse to. Det måtte to omskytinger til hvor Jarle traff 
alle sine duer. Derved vant Jarle, Eigil på andre og Bjørn kom på tredje.  
Beste junior ble Fredrik som slo Joffe med noen få duer. 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

Jegerprøven 2020 
 
Til tross for korona virus med utsettelse av starttidspunkt klarte vi også dette året å få 
16 av 24 påmeldte kandidater fram til eksamen. Som vanlig var dette et samarbeid 
med Båstad GJFF. Takk til deltagere og instruktører for utvist smidighet i et vanskelig 
år. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



11 

 

Østfold cup trap 

 
 

Trøgstad JFF sammen med Båstad GJFF vant Østfoldcupen i trap. God skyting av 
gutta som klarte å holde hodet kaldt og vinne i år også. Sterk lagseier. 
 

Juleskyting 
 
Skyting tredje dag jul samlet 29 skyttere på årets siste skytedag. Geir Helland gikk av 
med seieren med fult hus. Fredrik Fiskerud ble beste junior. 
Skytingen pågikk som normalt frem til 12 mars, da ble alt av skyteaktiviteter stoppet 
grunnet korona smittefare. Det ble løsnet litt opp før sommerferien som gjorde det 
mulig å få reist på noen stevner. 
Ellers så ble begrenset trening og oppskyting til storviltprøven før sommeren. Etter 
sommeren slo vi sammen trening og elgprøveskyting på samme dag, dette fungerte 
sånn tålig. Ellers vil jeg si at samarbeid med Båstad skytterlag i denne perioden har 
fungert veldig bra. 
Dugnad med å få satt elgbanen i drift på våren gikk ganske smertefritt. Ellers er det 
hogd, sprengt og fylt på masser så vi har mulighet til å kjøpe to brakker som egner 
seg til lager og et sted å vente på tur når vi har elgbaneskyting eller oppholdsrom ved 
skyteaktiviteter på banen. Bjørn Einar skaffet også ny luke på taket på elgbanen så 
nå får vi håpe dette holder i mange år fremover. 
 
Vil takke for et litt rart år med skyteaktiviteter og håpe på en bedring i året som 
kommer. Takker til alle som har bidratt gjennom året så vi klarer å holde 
skyteaktiviteten i gang. 
 
 
For skyttergruppa 
Roger Ekre 
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Utmarksgruppa 

 

Ting i utmarksgruppa har vel gått som normalt, selv om ting andre steder har vært 
unormalt.  
Salg av jaktkort er økende, og det er veldig positivt.  
 
Når det gjelder fiskevanna, ble det satt ut ca 500 ørret fordelt på Kroktjern og 
Hauertjern. Vi fikk samla en fin gjeng som var med på dette. Store og små bar fisk 
som noen helter.  Så nå håper vi at det kan bli godt fiskebett framover. 
 
Ellers håper vi på fortsatt godt samarbeid med grunneiere. Det er snart ny runde med 
underskrifter for jaktterreng og fiske. 
 
André Orderud 
Utmarksgruppa 
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3. Revidert regnskap 

Kasserer er av den oppfatning av at årsregnskapet gir et rettvisende bilde av 
foreningens finansielle stilling og resultat. 
Forutsetningen om fortsatt drift er til stede. 
 
Inntektene i 2020 var til sammen kr 519 807,- 
Driftskostnadene i 2020 var på kr 827 574,- 
 
Årets resultat på kr -307 244,25 er overført til egenkapital. 
 
 
Beholdning på Driftskonto pr 31.12.2020: 79 796,86 
Beholdning på Kapitalkonto pr 31.12.2020 :231 460,07 
 
 
Kort fortalt om årets negative resultat. 
- Til sammen ble vi tildelt 500 000,- i tilskudd fra Indre Østfold Kommune til 
Hundehegn, Gapahuker og Viltkameraer. Pga treghet hos kommunen fikk vi kun 
400 000,- utbetalt i 2020. Resterende ble utbetalt 19.02.2021, og er derfor ført som 
inntekt i inneværende år. 
Etter tildelingen av midler ble vi også påført ekstra kostnader av kommunen for at de 
ville godkjenne prosjektet. 
 
- Det er opparbeidet plass for planlagte brakker på skytebanen med kostnader på 
74 000,- 
 
-Inntektene på skytebanen var en del lavere enn normalt, men dette tilskrives i 
hovedsak manglende inntekter fra Jaktfeltstevnet som ble avlyst. 
 
-Inntekter fra vårt bidrag på Båstad Utstillingen 2020 ble ikke overfør oss før 
07.01.2021, og er derfor ført som inntekt på 10 500,- i inneværende år. 
 
- Frifond midler og midler til fiskesommer måtte tilbakebetales nesten i sin helhet med 
15 142,- siden alle arrangementer ble avlyst pga Covid-19. 
 
- Basert på erfaringstall fra tidligere år, er det forventet refundert ca 40- 50 000,- i 
Momskompensasjon  
 
 
Regnskapet for 2020 ble revidert og godkjent 25.02.2021 
 
- Signert Resultatrapport deles ut som eget vedlegg 
 
 
 
 
Anne Beathe Vollaug 
Kasserer  
Trøgstad Jeger- og Fiskeforening 

https://tripletex.no/execute/resultReport2?selectedDepartmentId=-1&selectedProjectId=-1&selectedProductId=-1&selectedEmployeeId=-1&period.periodType=1&period.startDate=2020-01-01&period.endDate=2021-01-01&contextId=3576557
https://tripletex.no/execute/resultReport2?selectedDepartmentId=-1&selectedProjectId=-1&selectedProductId=-1&selectedEmployeeId=-1&period.periodType=1&period.startDate=2020-01-01&period.endDate=2021-01-01&contextId=3576557
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4. Innkomne forslag herunder styrets forslag 

 

 

 

5. Styrets forslag til kontingent 
 

- Styret foreslår uendret kontingent. 
 

 

6. Valg av styret og utvalg 
 

- Valgliste deles ut som eget vedlegg 
 

 

  
 

7. Valg av revisorer 
 

- Revisor 1- Rolv Hauer Gjenvalg 
- Revisor 2- Rune Lier Gjenvalg 
 

 

8. Valg av valgkomite 
 

- Medlem 2- Velges på årsmøtet 
 


